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Wniosek do Burmistrza Miasta i Gminy Mieroszów

Wnioskuję, o przeprowadzenie inwentaryzacji w formie spisu z naturY w

jednostkach organizacyjnych i pomocniczych gminy.

Mój wniosek wynika z sytuacji, jaka ma miejsce na sali przy ul. Sportowej. Brak

spisu wyposażenia obiektu oraz brak odpowiedzialnoŚci materialnej

za wfw urządzenia doprowadziły do niewyjaśnionych brakow w sprzęcie sPortowYm

w znajdującej się tam siłowni, zaginięcia poręczy słuŻących do Ćwiczeń

akrobatycznych ważących około 500kg i mierzących 4m.

Jeśli w/w sprzęt nie znajduje się już na stanie sali, bo byĆ moŻe uległ

zniszczeniu, to proszę o okazanie protokółów kasacji urządzeń i Przedstawienie

powodów ich usunięcia z ewidencji.

Myślę, że przeprowadzenie rzetelniej inwentaryzacji oraz wprowadzenie

osobom tam pracującym odpowiedzialności materialnej za sprzęt znajdującY się

na sali spowodują, iż funkcjonowanie obiektu stanie się bardziej przejrzyste.
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